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I N T E R P E L A C J A 

dot. przygotowania dokumentacji technicznej budowy ul. Przyleśnej i Hubala. 

 

 W sprawie ul. Przyleśnej składałam w imieniu Mieszkańców interpelację we 

wrześniu br., w której szczegółowo są zawarte problemy z jakimi się borykają. A wynikają 

one głównie z uwagi bliskiego sąsiedztwa z Lasem Śmiecińskim i tu m.in. wysokich drzew 

oraz wąskiej drogi, przez co utrudnione jest poruszanie się nią. 

 Mieszkańcy ul. Przyleśnej uczestniczyli również w jednej z ostatnich komisji Rady 

Miasta oraz spotkaniu zorganizowanym przez Nadleśnictwo Ciechanów dot. konsultacji 

nowego Planu Urządzenia Lasu na lata 2024-2033 w aspekcie zwiększonej funkcji 

społecznej Uroczyska Śmiecin i Krubin, gdzie także przedstawiali swoją sytuację, 

informując, iż odpowiedź Miasta na tę moją interpelację ich nie satysfakcjonuje. 

 Jak też w niej podkreśliłam, istotne jest podjęcie kroków w celu budowy tej ulicy, 

gdyż  same te procedury wstępne trwają, zanim finalnie dojdzie do realizacji inwestycji. A 

budowa ta i związana z tym konieczność poszerzenia pasa drogowego będzie się wiązać 

z wywłaszczeniem pod ten cel kawałka lasu, co rozwiąże problem jego "wchodzenia" w 

drogę i m.in. utrudnionej komunikacji. Mimo wszystko nadal istotne jest stworzenie tu 

strefy ekotonowej, kiedy to właśnie i wybudowane drogi będą przebiegać przy lesie, o 

czym również wspominałam w swojej poprzedniej interpelacji pod kątem m.in. 

bezpieczeństwa. 

 Problemy bliskiego sąsiedztwa z ww. lasem dotyczą bowiem również Mieszkańców 

ul. Hubala, gdzie m.in. po odtworzeniu przez Nadleśnictwo punktów granicznych okazało 

się, iż w niektórych miejscach las ten „wchodzi” w ulicę. W sprawie obu ulic apelowałam 

niejednokrotnie wskazując istniejące tam problemy i konieczność rozpoczęcia procedur 

dot. ich budowy. 

 W związku z tym proszę o uwzględnienie w przyszłorocznym budżecie środków na 

przygotowanie dokumentacji projektowej pod budowę tych ulic. Co jest konieczne i 

stanowi pierwszy ważny krok, a umożliwi podjęcie kolejnych, związanych z realizacją ich 

budowy i tym samym zupełnym rozwiązaniem problemów Mieszkańców. 
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